
FRITIDSINSTITUTIOEN - LANGELINIESKOLEN 

Referat af Forældrerådsmøde, mandag den 12. juni 2023, kl. 16.30-18.00 

Forældrerepræsentanter (tilmeldte med grøn, afbud med gul) 

Jesper Langkjær (Clement 0A)  

Nore Luna Kornø Rasmussen (Karla-Rose 0B, Flora 0B)  

Jeppe Sadjadieh Christensen (Isabella 0C) 

Charlotte Schultz (Tristan 2A, Olivia 0D)  

Troels Degn Christiansen (Herman 0E, Gertrud 2E)  

Susanne Ørum (Johannes 1A, Mina 6B, Lea 9D)  

Ronnie Ben Wennick (Angelica 1B)  

Louise Østergaard Andersen (Oliver 1C) 

Kate Mirren Robinson (Jack 1D) 

Henrik Mark (Vera 4E, Flora 1E)  

Katrine Norborg (Emilie 4C, Oskar 2A) 

Jonas Espe Bak (Iben 2B) 

Sandra Christensen Trebbien (Vincent 2C) og Forældreråds Forperson 

Jeanett Friis Rohde (Willas 3E, Kaia 1E) 

Medarbejderrepræsentanter  

Thomas, 0. årgang 

Maico, 1. årgang 

Emilie, 2. årgang 

Ledelse: Jan Hansen 

 

Mødeleder: Jan 

Referent: Emilie  

1. Godkendelse af dagsordenen 

Ja 

 

2. Godkendelse af referat 

Procedure: Har I kommentar skrives der direkte til Jan. Referat sendes på Aula til forældrerådet og 

efter en uge lægges til op på Langelinieskolens hjemmeside.  

 

3. Nyt fra personale  

1. årgang: Oprydning på gangene, alt går godt hos 1. årgang, og der er dermed ikke noget nyt at 

meddele. 

 



0. årgang: Børnenes ting står i stueetagen, og der kommer børnene også til at være. Det er et 

fokuspunkt hos årgangen. Klasserne får fremadrettet klasselokale og garderobe på 2. sal. 

2. årgang: Dekoration af Miniklubben over sommeren - belysning, maling mm. Der er afholdt 

børnemøde for alle årgangens børn for at inddrage dem i, hvad de har af ønsker for Miniklubben.  

4.  fra forældre 

2. årgang  

Trivselsgruppe i 2.C: Forældremøde om sociale medier. Retningslinjerne fra KKFO’en er de samme 

som tidligere. KKFO er mobilfri/Smart Watch-fri - så derfor skal ingen af delene heller være 

fremme på KKFO’en.  Hos 2. årgang gælder det, at telefonen kan tages frem, når barnet forlader 

KKFO’en, hvis barnet fx har brug for at give beske om, at det er på vej hjem 

Skolen har tilmed opdateret deres retningslinjer - ingen Smart Devices.  

Der laves enkelte undtagelser efter aftale med forældre på KKFO’en. Det udtrykkes der bekymring 

for i forældrerådet, da det kan være en glidebane.  

Der arbejdes på at få et arrangement (med en far fra 2.C) på benene for hele Langelinieskolen. 

Det er følges fra ledelsen løbende op på, hvordan der skal navigeres i brugen af Smart Devices.  

Det har givet problemer på klubben, at skolen har meldt ud, at den er fri for Smart Devices. Det 

skaber et modtryk for børnene, når de er i klub.  

Der ønskes fortsat dobbelte knagerækker på 2. salen for at skabe bedre orden. Det er stadig i 

proces og kan muligvis blive etableret.  

 

Kan Miniklubbens børn tage deres tasker og jakker med? Forholdene er ikke til, at alle børn kan 

opbevare deres ting i Miniklubben. Erfaringer fra tidligere siger, at det bliver meget kaotisk.  

Garderoben/garderoberne bibeholdes fortsat, da de primært bruges i ferierne. Det tages med 

videre - om det ene kan nedlægges og få rummet kan få en anden funktion.  

 

Ros til det nye krearum i Miniklubben.  

1. årgang  

På 1. årgang snakkes der om Smart Watches. Personalet på 1. årgang giver udtryk for, at forældre 

altid kan skrives på Aula og personalet derigennem altid gerne hjælper, fx at sende børn afsted.  

Tjekke ind og ud. Det handler både om komme/gå, men også om at tjekke ind, hvilke rum, sal, 

udeområde mm. barnet er på.  

Der er en regel om, at børnene skal blive på basen, hvis en forælder er gået ud for at lede.  

 



5. Majbørn og flytning 

Majbørn er kommet godt i gang, der bruges primært lokaler i hvid bygning, hvilket er nyt. 

Evaluering i august - det tyder på, at det er den struktur i forhold til fordeling af lokalerne, som 

giver mest sammenhæng.  

Der er prioriteret 3 voksne omkring en farvegruppe.  

Indkøringen fra maj skaber den bedste forudsætning for en god start og er virker til at være den 

bedste måde at skabe gode relationer på.  

Flere forældre fra 0. årgang har udtrykt begejstring for, at KKFO-personalet følger årgangen op til 

3. klasse. Det giver tryghed, at børnene er sammen med de samme voksne hele tiden på KKFO. 

 

6. Forstanderhave og dyr 

Dyrene er i gang med at blive afviklet. Alpakaerne er kommet til Tippen. 

 

Lille Fis (den ene gris) havde en gensygdom og er blevet aflivet. Der er kommet en ny gris til, da 

Bifrost (den anden gris) kan ikke afleveres alene, der skal afleveres et par. Samson er kommet til. 

De skal vænnes sig til hinanden - om ca. 3 uger sendes de videre.  

Der bliver oprettet et Grønt Råd, som skal bestå af repræsentanter fra både KKFO og skole, børn 

og ledelse. 

Hvordan arbejdes der med grøn skole? Hvad skal Forstanderhaven bruges til fremover? 

Tanken er nogle gange at etablere en workshop, hvor der er mulighed for at invitere 

repræsentanter fra både Elevrådet og Rettighedsrådet. Børnene får mulighed for at komme med 

en masse inputs - de voksne vil tage tingene videre.  

 

Der er en snak i gang i forhold til kaniner, høns mm. Der skal indtænkes dyrevelfærd. 

7. Personaledag 

Store Bededag er afsat kan den i stedet blive en personaledag? Hvilken dag på året kunne det 

være mest giveligt? Har forældrerådet inputs? 

Store Bededag foreslås fra Forældrerådet. Børnene kan stadig ikke komme i skole.  

KKFO skal holde ferieåben. Der skal tilbydes pasning.  

Ledelsen/Forvaltningen vil formegentlig sige stop, det det stadig er et følsomt emne - det kan 

måske blive aktuelt om en årrække.  

Første eller sidste skoledag foreslås også, da mange børn formegentlig bliver hentet tidligt.  

 

8. Nyt fra ledelsen 



Der var sidste år et underskud på 200.000. Skole havde et endnu større underskud - 

mellemregningen mellem KKFO og skole har gjort, at fritidshjemmet har skulle spare yderligere. 

Det forventes at være sådan året ud.  

Det er prioriteret højt, at der er en ekstra voksen til farvegrupperne.  

 

Fritidshjemmet er kommet fornuftigt gennem det ved naturlig afgang hos personalet samt en 

mere fast vikarprocedure. Det vil sige, at der kun indsættes en vikar, når en årgang er under 8 

voksne.  

Rekruttering er væsentligt. Der gøres meget for at beholde gode og engageret medarbejdere. 

Der ansættes også pædagoger i medhjælperstillinger. 

Besparelser udlignes i løbet af året, derfor forventes det også, at normen overholdes.  

Døren på 1. sal er blevet vendt.  

 

9. Eventuelt 

 

- Børneråd. Skal KKFO’en have et Advisory Board til beslutninger på tværs af fritidsinstitutionen?  

- Familiegrupper har været aktuelt tidligere, men det er ikke formået i år.  

- Der bliver lagt færre ressourcer fra pædagogerne i klasserne det næste år, det skæres ned til 3-5 

timer på grund af skolens besparelser. Hvis der skal bruges flere timer, så skal skolen tilkøbe det.  

Der ses på årgangene i forhold til, hvor timerne skal bruges.  

Der bliver set på, hvordan KKFO’en kan bruge de ekstra timer, fx motorikprogram, musikprojekt, 

madlavning på tværs af årgange.   

- Det næste møde kommer til at være i oktober eller november, når alle 

forældrerepræsentanter er valgt.  

 

 

 

 

 


